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Szövetkezeti társulással próbálnak versenyképesek maradni a magyarkanizsai mezőgazdasági termelők az állami földekért folyó versenyfutás-
ban, hangzott el a városháza dísztermében megtartott múlt csütörtöki lakossági fórumon. A nagy vihart kevert, végül mégis elfogadott földtörvény 
értelmében ugyanis csak együtt, összefogva van esélyük nagyobb állami földterülethez jutni a kis vagy közepes mezőgazdasági termelőknek.  

A meghívott vendégek közül Fremond Árpád, a VMSZ köztársasági parlamenti képviselője az új földtörvény következményeiről tájékoztatta 
a megjelenteket. Kiemelte, hogy egy-egy önkormányzatban nem elsősorban az állami földek iránt érdeklődő nagy és külföldi befektetőkre, hanem 
inkább hazai kis szövetkezetek, termelői összefogások megjelenésére számítanak, bár kétségtelen, hogy több szempontból is szükség lenne a nagy-
befektetők megjelenésére is.  

A mezőgazdasági termelők látnak ugyan némi lehetőséget az új földtörvényben, az idősebbek azonban úgy gondolják, hogy az állami földek 
megvásárlásába, amire ugyancsak lehetőségük van, nekik már késő belevágniuk, hisz a létfenntartás határán működő gazdaságaikból máig nem 
tudtak olyan összegeket felhalmozni, ami arra elegendő lenne, a kölcsön viszont inkább a fi ataloknak való. 

Bata Erzsébet, a Gazdakör elnöke termelőként is úgy látja, hogy a gazdákat egyféle szövetkezetbe vagy egyesületbe kellene tömöríteni, hogy 
nagyobb állami földterületet lehessen bérelni számukra, mert egyénileg ezt csak a tehetős nagygazdák tudják megtenni. 

A mezőgazdasági lakossági fórum résztvevői Molnár Viktor tartományi segédtitkár jóvoltából megismerkedtek a Tartományi Mezőgazdasági, 
Víz- és Erdőgazdálkodási Titkárság idei támogatásaival. A fórum második felében az NS kukorica- és napraforgóhibridekről illetve a búza és az árpa 
növényvédelméről hallgattak meg tájékoztató előadást. Bödő Sándor 
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